
 
 
  
 

Møte Hana FAU 

Sted: Hana skole, personalrommet 

Dato: 03.10.2024 

Til stede: Linn-Christin Øygard Mæle, Paul Eirik Jourdan, Kjetil Reve, Gehan Skhmot, Kjetil Vasbø, 
Kjetil Buer, Guro Bakke Haga, Elin Hetland, Annette Moen Johnsen, Aavar Magnus Stava, Kenneth 
Knutsen, Michaela Falk, Derbaz Mirza 

Referent: Guro Bakke Haga 

1. Orientering fra rektor 
- Bemanning SFO: Hana skole har hatt tilsyn fra Arbeidstilsynet med fokus på vold og 

trusler. Sak om dette i Sandnesposten 03.10.2024. Det ble ikke avdekket avvik på 

Hana SFO.  

- Det er travlere i SFO nå enn før – flere barn. Arbeider med å øke bemanningen – 

stillingsutlysning ute. God økonomi i SFO – men vanskelig å få tak i folk. Kan bare 

tilby 50 % stilling. Det er lønnsmidler som ikke er benyttet. Dette ble tatt opp i 

forrige SU-møte. 

- Skolen skal revidere skolens samarbeidsregler. Ønsker FAU sine tilbakemeldinger på 

dette. Skolen ønsker bl.a. å trygge skolen mtp bruk av sykkel/ sparkesykkel. Skolen 

anbefaler å vente til femte klasse før barna sykler alene. Ny regel er foreslått: det er 

ikke lov å sykle i skolegården i åpningstiden til skole og SFO. Rektor ønsker 

tilbakemelding fra FAU på dette forslaget.  

- Trafikkaksjon uke 43. Handicap-plassene blir ikke endret.  

 

2. Trafikkaksjon uke 43: 
- Har kontaktet Trygg Trafikk, de kommer med reflekser til ungene.  

- Politiet kommer mandag morgen, med mindre de har andre oppdrag de må 

prioritere.  

- Det må lages vaktliste – FAU må be klassekontaktene hjelpe til med rekruttering. 

Kjetil Vasbø tar ansvar for dette.  

- Forslag fra leder om å dele ut en kaffekopp til foreldre og ansatte som kommer på 

jobb, mandagen i trafikkaksjonsuka. Dette for å lage litt god stemning og ønske folk 

en hyggelig dag. Kan evt også gjentas ved flere anledninger.  
 

3. Diverse 
- Leder har laget en undergruppe i spond for FAU. Det blir sendt ut innkalling til 

FAU-møter her, og vi bruker denne gruppa som kommunikasjonskanal. 

 



 

- Google disk: alle i FAU bør ha tilgang til denne, her ligger nyttige dokumenter. Leder 

ønsker å rydde opp i tilganger. Ligger en mappe som heter FAU 24-25. Referater 

legges der fremover. 

- Trivselsgruppe mellomtrinn: Michaela Falk og Kjetil Buer 

- Vi kan bli bedre på å legge ut ting på hjemmesiden til FAU på skolens hjemmeside. 

Lage litt liv her – bl.a. legge ut kontaktinfo. Nettredaktør: Kjetil Vasbø 

- Kommunikasjonsansvarlig: Paul Eirik Jourdan. En av oppgavene er å ha kontakt med 

klassekontakter, og rydde i spond-gruppen.  

- Budsjett: kasserer Aavar og Linn Christin gjør dette sammen. Budsjett presenteres 

på neste FAU-møte. 
 

4. Årshjul 
- Ønsker et mer synlig årshjul.  

- Klassekontakter har etterlyst mer oversikt, for å kunne planlegge i god tid, og unngå 

kollisjon av arrangementer. 

- Vi planlegger FAU og klassekontakt-kveld 07.11.2024, etter FAU-møtet. Starter 

derfor FAU-møtet en time tidligere. Leder lager forslag til agenda.  

- Årshjulet ble gjennomgått.  

- Foreldrekveld i januar: forslag om foredrag om TBO + gruppearbeid. Annette tar 

hovedansvar for dette.  

 
 
 
  

 
 

 


